



Referat kretsstyremøte mandag 3. desember 2018 på Fevang Grendehus

Innkalles: Alf-Arne Kristoffersen, Hanna Davidsen, Johannes Botne, Victoria Stensrud Johnsen, Anders Øilo Marcussen og Ole Harald Flåten

Forfall: Lars Erik Ulvund

Sak 103/18 Referatsaker

Referat fra kretsstyremøte 5. november 2018.

Vedtak: Referat fra kretsstyremøte 5.november 2018 godkjent uten kommentarer.

Sak 104/18 Vinterpeiding er UTE 8.-10. februar

Maren og Oda Cecilie holder i planene. Victoria lager merke ferdig til uke 1. Johannes ordner grill og hel gris. Påmelding til kretskontoret 14 dager før. Ole Harald ordner med grunneiere, toaletter, ved og skibakke. Informasjon sendes gruppene. Hanna og roverombudet står for roverprogrammet.

Vedtak: tatt til orientering.

Sak 105/18 Oppfølging av grupper

Det har vært møte med Holmestrand speidergruppe som slet med lederkapasiteten. Gruppas ledere inviterte foreldre og ca 20 stk møtte opp. Fra kretsen møtte Lederombudet ved Kai J. Kretsleder Alf og kretssekretær Ole Harald. Det ble et meget positivt møte hvor mange ville stille opp og dette lover meget godt for Holmestrands framtid. Følges opp i januar av Alf/Ole Harald.

Vedtak: tatt til orientering.

Sak 106/18 Røvertur 9.-11. november

Røverturen ble organisert og ledet av Hanna og Nora. Totalt deltok 12 rovere fra kretsen. På grunn av svært mye regn ble mye av programmet endret til inneprogram. Det var hyggelige og positive unge rovere som deltok.

Vedtak: Tatt til orientering.

Sak 107/18 Ledersamling 24. januar

Ledersamlingen blir holdt på Tønsberg speiderhus. Visespeidersjef Birgitte Heneide kommer og vil fortelle om speiderarbeidet framover og lederrekruttering. I tillegg vil Anders snakke om kretsleir og Alf forsøker seg med en ordsky. Ta med projektor. Servere Pizza.

Vedtak: Tatt til orientering.



Sak 108/18 Oppnevning Tiurleikkomite

Maren og Oda Cecilie ble valgt for to år sist og suppleres med en fra Larvik. Det er ikke kommet tilbakemelding fra Larvikgruppene. Kretssekretær purrer.
Vedtak: Oppnevning av siste medlem utsettes til neste møte.

Sak 109/18 Søknader VBUR

Vi prioriterer lederutvikling, emnekurs og å utvikle ledertrenere. Forslag til søknader ble gjennomgått. Frist for å sende inn søknader er 20. januar. Søknadene gjennomgås på nytt førstkommende møte og eventuelle forslag sendes inn før møtet.
Vedtak: Søknadene gjennomgås endelig neste møte.

Sak 110/18 Fellesmøte KM/NSF

Det blir fellesmøte mellom KM og NSF i Vestfold 13. desember. Vi ønsker å ta opp felles roverprosjekter/-program, Tiurleikregler og deltakelse på hverandres arrangement. Fra oss deltar Alf, Hanna, Johannes og Victoria. Møtet blir 13. desember kl 18:30 i Øvre Bogenvei 4.
Vedtak: tatt til orientering.

Sak 111/18 Kommende arrangementer

07. jan	Kretsstyremøte - OK
18.-20. jan	Nasjonal Ledertrenersamling – vi bør sende ledertrenere
24. jan	Ledersamling - OK
4. feb	Kretsstyremøte
08.-10. feb	Vinterspeiding er UTE - OK
06. mars	Kretstingets årsmøte - Eik
08.-10. mars	Rovetur – Planlegges av Roverombudet
11. mars	Kretsstyremøte - OK
18. mars	Småspeiderledersamling – Planlegges av småspeiderombudet
22.-24. mars	Peff 2 – Planlegges av Peffombudet
29.-31. mars	Ledertrening 1 – Planlegges av Lederombudet

Vedtak: tatt til etterretning

Sak 112/18 KL/KS i Vestfold

Årets KL/KS-samling skal arrangeres 22.-23. mars på Knattholmen. Hva kan kretsen bidra med? Dette tar vi opp på neste møte.

Vestfold krets av Norges speiderforbund

kontor@vestfoldspeiderne.no

www.vestfoldspeiderne.no

